

《单词百科:skyworth是什么意思?skyworth怎么发音?skyworth的解释和用法》

英语单词skyworth是什么意思?skyworth怎么读?skyworth怎么发音?简答网为您整理了skyworth的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



skyworth的意思

1、(品牌)创维;创维集团;创维品牌;创维公司;创维电器;创维电视

skyworth的双语例句

1、 Including TCL, Skyworth and other suppliers are said to see the online article.

包括TCL、创维在内的供应商皆表示,看到了网上的文章.

2、 His perseverance paid off, as Skyworth became his most lucrative call last year.

他的坚持得到了回报创维成为他去年回报最为丰厚的判断。

3、Geli small home appliances, Skyworth DVD, Philips digital telephone in Beijing an agent.

格力小家电、创维DVD、飞利浦数字电话北京地区一级代理。

4、TV set makers like TCL, Konka and Skyworth have set up production bases in Mexico, a member of the North American free trade zone, to avoid the US anti-dumping charges, local media said.

本土媒体称：TCL，康佳和创维等电视厂商已经在北美自由贸易区的成员国之一的墨西哥，投资兴建工厂，来避免美国的反倾销制裁。

5、Skyworth Copying iPOD Business Mode

创维复制iPod模式

6、The color TV industry in China has developed for more than 30 years, and has established a relatively complete industrial system. TCL, Konka, Skyworth, Changhong, Hisense, and Xiamen have become competitive TV enterprises in our country.

彩电行业在我国已经拥有30多年的发展历史，已经建立起了较为完备的产业体系，形成了TCL、康佳、创维、长虹、海信、厦华等较具竞争力的彩电生产企业。

7、Idea · Technology · Architectural Explanation & Review on the Design of the Digital Research Center of SKYWORTH

理念·技术·建筑诠释&创维数字研究中心创作

8、Alibaba said it is drawing on partnerships with content providers and Chinese TV makers such as Skyworth Digital Holdings Ltd. and Changhong Electric Co. that will incorporate the software into their TVs.

阿里巴巴说，其正与内容提供商和中国电视生产商组成伙伴关系。创维数码控股有限公司（Skyworth Digital Holdings Ltd.）和长虹电器（Changhong Electric Co.）等电视生产商将把阿里巴巴的软件整合到他们生产的电视中。

9、A few Chinese TV makers, such as Changhong and Skyworth, are also building LCD production lines.

一些中国电视制造商如长虹，创维也在建立LCD生产线。

10、In an unusual move, Mr Lai decided he would continue coverage of Skyworth even though there was no money to be made from it

这时赖穆煦做出了一个异乎寻常的举动，他决定继续分析评论创维，尽管这家公司已经没有利润可赚

11、Mr Lai says his confidence in Skyworth came from five years' of experience covering the stock, and his conviction that they were among the best Chinese TV makers at adapting foreign technology to the domestic market.

赖穆煦表示，他对创维的信心，来自5年跟踪该股票的经验以及他的信念，即创维是最擅长引进外国技术，使其适应国内市场的中国电视机制造商之一。

以上是简答网为您整理的skyworth怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于skyworth的用法

、skyworth的释义、skyworth的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/skyworth>

